
 

Motion om att Kervo Energi ska erbjuda skäliga elenergipriser - Heikki Vestman m.fl. 
 
Fullmäktige 05.09.2022 § 74    
1129/00.04.02/2022    

Heikki Vestman och 23 andra fullmäktigeledamöter lämnade en motion där 
de föreslår att Sibbo kommun omedelbart inleder diskussioner med Kervo 
stad om ägarstyrning i Kervo Energi så att Kervo Energi skulle erbjuda 
Sibbos och Kervos invånare elenergi till betydligt lägre priser än 
marknadspriset.  

Beslut Fullmäktige antecknade motionen för kännedom. 

 
 
Kommunstyrelsen 24.10.2022 § 329    

1129/00.04.02/2022    
Beredare: kommundirektör Mikael Grannas, mikael.grannas(at)sibbo.fi 

Sibbo kommuns ledning har förhandlat och diskuterat elpriset med Kervo 
stad och Kervo Energis ledning. Kommunen har bett Kervo Energi att ge 
sitt bemötande av motionen, och det lämnades in till kommunen den 29 
september 2022. 

I sitt bemötande delar Kervo Energi oron över de höjda elpriserna, men 
betonar att företaget redan på eget initiativ och i enlighet med sina 
verksamhetsprinciper har vidtagit åtgärder för att mildra effekterna av de 
kraftigt ökade kostnaderna för kunderna. 

Kervo Energi konstaterar att kunderna i Sibbo och Kervo utöver ett 
kvartalelsavtal även kan teckna ett s.k. lokalelsavtal, som är ett traditionellt 
tvåårigt avtal med ett fast elpris där kunderna kan utnyttja de billiga 
nattimmarna. När det gäller lokalel graderas bolagets produktion för att 
skydda försäljningen i stället för att tillämpa det maximala marknadspriset 
för produktionsandelen. Kervo Energi uppger att priset på lokalel för 
närvarande är bland de lägsta som en kund i Sibbo eller Kervo kan få på 
marknaden. 

Kervo stad, som är huvudägare i Kervo Energi, har inte krävt några 
ytterligare åtgärder med anledning av de beslut som företaget hittills har 
fattat. 

I motionen hänvisas till Borgå Energi som ett exempel på ett nuvarande 
lägre elpris. Även Borgå Energi har meddelat att bolaget kommer att höja 
elpriset på grund av den kraftiga ökningen av marknadspriset. 

Jussi Lehto, vd för Kervo Energi, har bjudits in till fullmäktiges möte i 
samband med behandlingen av motionen. Även kommunstyrelsen, som 
ansvarar för Sibbos koncernstyrning, följer regelbundet upp situationen. 

 
Föredragande Kommundirektör Grannas Mikael 

Förslag Kommunstyrelsen antecknar bemötandet för kännedom. Dessutom delger 
kommunstyrelsen ärendet fullmäktige och föreslår att motionen därmed är 
slutbehandlad. 



Behandling  Samlingspartiets grupp föreslog att ärendet återremitteras för ny 
beredning. 

Ordföranden konstaterade att det gjorts ett understött förslag om 
återremitterning och att omröstning därför var påkallad. 

Ordföranden föreslog att de som understöder att behandlingen av ärendet 
fotsätter röstar "ja" och de som understöder Samlingspartiets förslag om 
återremittering röstar "nej". Förslaget godkändes enhälligt. 

 Omröstning: 

Behandlingen fortsätter, "ja" - 7 röster: Jenni Lastuvuori, Clara Lindqvist, 
Marketta Mattila, Micaela Röman, Tom Sundbäck, Tapio Virtanen, Kaj 
Lindqvist 

Återremittering, "nej" - 4 röster: Juhani Rantala, Suvi Vuoksenranta, Antti 
Skogster, Ritva Tarvainen 

Ordföranden konstaterade att behandlingen av ärendet fortsätter med 
rösterna 7-4. 

Beslut Kommunstyrelsen godkände föredragandens förslag. 

 
 
Fullmäktige 14.11.2022 § 90    
1129/00.04.02/2022    

Kommunstyrelsens förslag 

 Fullmäktige antecknar bemötandet för kännedom och beslutar att motionen 
därmed är slutbehandlad.   

Behandling  Heikki Vestman föreslog att motionen återremitteras för ny beredning. 

 Anders Söderling understödde Heikki Vestmans återremitteringsförslag. 

Ordföranden konstaterade att det i ärendet gjorts ett understött förslag om 
återremitterning och att omröstning därför var påkallad. 

Ordföranden föreslog att de som understöder att behandlingen av ärendet 
fotsätter röstar "ja" och de som understöder Heikki Vestmans förslag om 
återremittering röstar "nej". Förslaget godkändes enhälligt. 

 Omröstning: 

Behandlingen fortsätter, "ja" - 23 röster 

Återremittering, "nej" - 19 röster 

Blankt – 1 röst 

Ordföranden konstaterade att behandlingen av ärendet fortsätter med 
rösterna 23-19 (1 blank). 

Heikki Vestman föreslog följande protokollsanteckning: 

”Sibbo kommun fortsätter diskussionen om ägarstyrning med Kervo stad 
för att hålla elpriset på en skälig nivå." 



Tuomas Alaterä understödde Heikki Vestmans förslag. 

Ordföranden konstaterade att det i ärendet gjorts ett understött förslag om 
protokollsanteckning och att omröstning därför var påkallad. 

Ordföranden föreslog att de som understöder att Heikki Vestmans 
protokollsanteckning godkänns röstar "ja" och de som understöder att 
protokollsanteckningen förkastas röstar "nej". Förslaget godkändes 
enhälligt. 

 Omröstning: 

Protokollsanteckningen godkänns, "ja" - 29 röster 

Protokollsanteckningen förkastas, "nej" - 11 röster 

Blankt – 3 röster 

Ordföranden konstaterade fullmäktige godkände Heikki Vestmans 
protokollsanteckning med rösterna 29-11 (3 blanka). 

Beslut Fullmäktige antecknade bemötandet för kännedom och beslutade att 
motionen därmed är slutbehandlad. 
 
Sibbo kommun fortsätter diskussionen om ägarstyrning med Kervo stad för 
att hålla elpriset på en skälig nivå. 

 
Bilagor 
 
Bilaga 1 - Fullmäktigemotion om att Kervo Energi ska erbjuda skäliga elenergipriser 
Bilaga 2 - Fullmäktigemotion om att Kervo Energi ska erbjuda skäliga elenergipriser_bemötande 
Bilaga 3 - Omröstningar fmge 14.11.2022 § 90 
 


